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امام باقر )ع( :
خداوند عزوجل به وسيله تقوا، 
انسان را از آنچه عقلش به آن 

نمى  رسد، حفظ مى  کند و کوردلى
 و نادانى را از او دور مى  نمايد.

خبر خبر ورزشي
پورموسوی :

 بازی با استقلال
3 بر صفر به سود ما مى شود!

سرمربی پارس جنوبی جم معتقد است با مستندات ارائه شده 
و با استناد به قانون، قطعا کمیته استیناف رأی به برتری پارس 

جنوبی جم در برابر استقلال خواهد داد.
جم  جنوبی  پارس  جدید  سرمربی  پورموسوی  سیروس  سید 
در گفتگو با خبرنگار ما درباره شرایط تیمش پس از پیروزی 
دلچسب و مهم برابر شهر خودرو در جم گفت: به لحاظ روحی 
و روانی بیشتر تیم ها در بازی بعد تاثیر مثبت آن را می بینند؛ 
با توجه به این که دیر به این تیم اضافه شدم و خیلی سریع 
توانستیم تا بازیکنان ارتباط برقرار کنیم و خداراشکر توانستیم 
سه امتیاز سخت و دشوار را مقابل تیم بزرگ شهر خودرو به 
دست آوریم و این مسئله می تواند روی تیم تاثیر بسیار مثبتی 
بگذارد. فکر می کنم امروز اولین جلسه تمرینی ما پس از دیدار 
با شهر خودرو است، بازیکنان مان با انگیزه و امید بیشتری در 

تمرین شرکت خواهند کرد.
پورموسوی درباره حفظ تیم پارس جنوبی در لیگ برتر افزود: 
تیم های انتهای جدولی نزدیک به هم هستند و با یک برد 
جدول دستخوش تغییراتی می شود اما مطمئنا بازیکنانی که در 
برابر شهر خودرو اینطور راحت بازی می کنند و می توانند سه 
امتیاز را کسب کنند، در بازی های باقیمانده می توانند عملکرد 

خوبی نسبت به سایر رقبا داشته باشند.
وی درباره بازی معوقه با استقلال گفت: واقعیت این است که ما 
مثل بقیه تیم ها )البته من در آن زمان سرمربی این تیم نبودم( 
رقم  بازی  در  نتیجه  داشتند که  باشگاه دوست  اما مجموعه 
بخورد و مشخص شود اما با توجه به مستنداتی که موجود است 
و من امروز دیدم می بایستی بازی سه بر صفر به سود پارس 
جنوبی جم شود؛ امروز فدراسیون فوتبال اعلام کرده که ما تا 
پنجم مرداد باید اعتراض کتبی به همراه مدارک و مستندات 
و مبلغ دادرسی را پرداخت کنیم تا به پرونده رسیدگی شود. 
مطمئن هستم رأی بازی سه بر صفر می شود و ما هم حرف 
غیرقانونی نمی زنیم و شاید هواداران استقلال از من ناراحت هم 
بشوند اما چیزی که ما در قانون می بینیم و با توجه به مستندات، 
نامه ارسال شده به  باید رأی به سود تیم ما صادر شود. در 
فدراسیون با آنچه مدیران باشگاه استقلال می گویند درباره 25 

درصد ابتلای تیم شان تناقض وجود دارد.

سنت اتين مشتری مهاجم ایرانی آوس ؛
مهرداد محمدی به ليگ فرانسه مى رود

مهرداد محمدی ملی پوش ایرانی تیم آوس پیشنهادی از یکی 
از تیم های قدیمی فوتبال فرانسه گرفته است.

باشگاه سنت اتین یکی از تیم های لیگ 1 فرانسه به دنبال 
جذب مهرداد محمدی است. در گزارشی که این سایت منتشر 
کرده آمده است:" قطعا باشگاه سنت اتین بازار پرتغال را دوست 
دارد. پس از جذب ایوان نایو بازیکن 22 ساله و سابق براگا ، این 
باشگاه حالا نزدیک به جذب مهرداد محمدی بازیکن ایرانی تیم 
آوس پرتغال است. نشریه ورزشی رکورد چاپ پرتغال همچنین 
نوشت که بازیکن ملی پوش ایرانی به دلیل اینکه 90 روز است 
حقوقی از باشگاه آوس دریافت نکرده با وجود داشتن قراردادی 
دوساله قراردادش را با این باشگاه فسخ کرده است. این بازیکن 
ایرانی که یک فصل موفق را از نظر شخصی در آوس سپری 
کرد در این فصل 8 گل در 28 بازی در لیگ پرتغال به ثمر 
رساند که این برای اولین تجربه حضور در اروپا برای این بازیکن 

عملکرد خوبی به حساب می آید.

ماتيچ :
 چلسى به شايستگى راهى فينال شد

شب گذشته روند 19 بازی بدون شکست شاگردان اوله گنار 
سولسشر با قبول شکست مقابل چلسی در ورزشگاه ومبلی قطع 
شد. یونایتد 1-3 به چلسی باخت و از رسیدن به فینال جام 
حذفی باز ماند.نمانیا ماتیچ معتقد است او و هم تیمی هایش باید 
شکست مقابل چلسی را به دست فراموشی بسپارند و روی دو 
بازی پایانی خود در لیگ برتر با تیم های وستهام و لسترسیتی 
جهت کسب سهمیه لیگ قهرمانان اروپا تمرکز کنند. هافبک 
صربستانی شیاطین سرخ در گفت وگو با سایت رسمی باشگاه 
در  که  است  سال  سه  حدود  من  گفت:»  منچستریونایتد 
منچستریونایتد هستم و هر بار که در ومبلی بازی می کنم، بازی 
خاصی برایم است، از این رو فرقی نمی کند که حریف مقابل ما 
چه تیمی باشد. همیشه وقتی مقابل چلسی قرار می گیرم، حس 
متفاوتی دارم؛ چون تیم سابقم است اما طبعا بابت این شکست 
ناراحتم.«  ماتیچ ادامه داد:» ما می خواستیم به فینال برسیم، اما 
چلسی سه گل زد و شایسته صعود به فینال بود، بنابراین ما باید 
از حالا روی بازی با وستهام تمرکز کنیم. باید در آن بازی به 
پیروزی برسیم. از حالا روی بازی با وستهام تمرکز خواهیم 
کرد و پس از بازی در رختکن هم کمی در این مورد صحبت 
کردیم. سه روز دیگر ما چالشی دیگر در پیش داریم و باید هر 
چه سریع تر خودمان را برای آن بازی ریکاوری کنیم.  اطمینان 
دارم که از شکست برابر چلسی درس های لازم را گرفته ایم.«

با نتایج ضعف اخير ؛
محال است کلايورت مربى بارسلونا شود

بروز  باعث  در هفته های گذشته  بلوگرانا  اخیر  نتایج ضعف 
شایعات فراوانی در مورد آینده نیمکت این تیم و مطرح شدن 
نام های مختلف شده است.  دیروز نشریه موندو دیپورتیوو در 
ادامه  برای  دارند  قصد  بارسلونا  مدیران  شد  مدعی  گزارشی 
برکنار  را  ستین  کیکه  قهرمانان  لیگ  های  رقابت  و  فصل 
کرده و کلایورت را به جای او و به عنوان گزینه کوتاه مدت 
انتخاب کنند. این نشریه در ادامه اذعان داشت بازیکنان بارسلونا 
علاقمند به حضور کلایورت هستند و پالس های مثبتی برای 
حضور او به جای ستین به مدیریت بارسلونا فرستاده اند، اما یک 
منبع نزدیک به بارسا مدعی شد حتی چنین گزینه ای مورد 
بررسی نیز قرار نگرفته و محال است کلایورت در روزهای آتی 

به عنوان سرمربی جدید بارسلونا معرفی شود.

بدون تعيين تيم های برتر ؛
ليگ برتر گلف 

برای خوزستانى ها پايان يافت
لیگ برتر گلف باشگاه های ایران بدون تعیین تیم های برتر، 

مختومه اعلام شد.
پس از شیوع کرونا و تعطیلی تمام مسابقات ورزشی، مسابقات 
لیگ برتر گلف کشور نیز انجام نشد و در نهایت در خصوص 

این لیگ در فدراسیون تصمیم گیری شد.
تیم خوزستانی  برتر کشور، شش  لیگ  در  ایسنا،  گزارش  به 
حضور داشتند که تیم های نفت مسجدسلیمان و ملی حفاری 
از خوزستان و سورتمه از تهران هم امتیاز بودند و در رده های 
اول تا سوم قرار داشتند که با اعلام فدراسیون گلف، لیگ برتر 

بدون تعیین تیم های برتر به کار خود پایان داد.
مهرداد جمشیدی، دبیر فدراسیون گلف در گفت و گو با ایسنا، 
گفت: لیگ برتر به خوبی پیش می رفت و سطح بسیار خوبی 
داشت اما متاسفانه با شیوع کرونا، مسابقات دیگر ادامه پیدا 
نکرد و اکنون هم به خاطر سلامتی اعضای تیم ها، مسابقات 

را بدون تعیین تیم های اول تا سوم مختومه اعلام کردیم.
وی افزود: باتوجه به این که بیشتر تیم های شرکت کننده در 
لیگ برتر گلف از استان خوزستان هستند و این استان نیز در 
شرایط آب و هوایی مناسبی قرار ندارد، فصل جدید لیگ برتر 

از سال 1۴00 آغاز خواهد شد.

بصورت مجازی ؛
برترين های مسابقات 

کاراته دختران خوزستان شناخته شد
 نفرات برتر مسابقات مجازی کاراته دختران خوزستان معرفی 
که  خوزستان  کاراته  مجازی  مسابقات  های  شدند.برترین 
خردادماه سال برگزار شده بود، معرفی شدند. این رقابت ها 
در 2 دو بخش کاتا و کمیته رده های سنی مختلف به انجام 
شیده  اندیش،  نیک  نیکا  پیکارها،  این  کاتا  بخش  رسید.،در 
صالحی، زهرا حیدری، ساینا معرف نیا، فاطمه صالحی، رقیه 
بابادی،  آیه  عسکری،  ترنم  پوریان،  محمود  نگین  سلطانی، 
معصومه زکوی، تارا شهنی، لنا قربانی، بهار باوی، پریا نیک 
صوفیا  بهمنش،  آناهید  پور،  حلاج  ملیکا  لویمی،  زینب  دل، 
و  منجزی  نیایش  آلبوغبیش،  آیلین  عبایان،  پریا  آسیایی، 

نرگس خدابخشی  حائز مقام های برتر این دوره شدند.
تعداد شرکت کنندگان کمتر  همچنین در بخش کومیته که 
پریا  نیا،  معرف  ساینا  زاده،  حاجی  زینب  بود،  کاتا  بخش  از 
عبادیان، نرگس خدابخشی، شیده صالحی، ملیکا حلاج پور، 
ابوالقاسمی و زینب لویمی، عنوان های برتر را به خود  هلیا 

اختصاص دادند.

ليگ قهرمانان 2020 ؛
اعضای ستاد بازی های پرسپوليس 

در آسيا مشخص شد
اعضای ستاد ادامه بازی های پرسپولیس در لیگ قهرمانان 
2020 آسیا مشخص شد.طی احکامی از سوی دکتر مهدی 
رسول پناه، اعضای جدید کمیته رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 
2020 معرفی شدند.این کمیته با توجه به اعلام برنامه ادامه 
رقابت های لیگ قهرمانان آسیا که به صورت متمرکز برگزار 
خواهد شد، تشکیل گردید تا تحت نظارت رئیس هیأت مدیره 
و سرپرست باشگاه اقدام، برنامه ریزی و هماهنگی های بین 
بخشی و همچنین ارتباط با مراجع ذیربط را جهت حضور هر 
چه بهتر سرخپوشان در این رقابت ها انجام دهد. طبق احکام 
سرپرست  خبیری  تیم، حسین  مدیر  پیروانی  افشین  صادره، 
معاونت اجرایی باشگاه، علیرضا اشرف سرپرست روابط عمومی 
و  امور  مدیر  امیرعلی حسینی  تیم،  رسانه ای  مدیر  و  باشگاه 
ارتباطات بین الملل باشگاه و محمد امام وردی مدیر امور ورزشی 

باشگاه، اعضای این ستاد را تشکیل می دهند.

در فصل آینده ؛
تعداد نمايندگان خوزستان در ليگ 

فوتبال اميد کشور افزايش يافت
امید کشور  و  فوتبال جوانان  برتر  لیگ  به  تیم خوزستانی  دو 

راه پیدا کردند.
پس از قهرمانی تیم فولاد در لیگ های جوانان و امید، تکلیف 
تیم های خوزستانی صعودکننده و سقوط کننده به فصل آینده 
این دو رده سنی نیز مشخص شد.به گزارش ایسنا، نفت امیدیه 
این  بر  و  کند  امید صعود  برتر  لیگ  به فصل جدید  توانست 
اساس نیز تعداد نمایندگان خوزستان به عدد سه رسید؛ فولاد، 
نفت اهواز و نفت امیدیه، سه نماینده خوزستان در فصل آینده 
لیگ برتر امید کشور هستند. اما در لیگ برتر جوانان کشور بر 
سهمیه خوزستان در فصل آینده این رقابت ها افزوده نشد، چرا 
نیز مجوز  اهواز سقوط کرد و جندی شاپور دزفول  که  نفت 
حضور در این مسابقات را کسب کرد؛ فولاد و  جندی شاپور 

دزفول، 2 نماینده استان در فصل جدید این لیگ خواهند بود.

برای تثبيت قهرمانی ؛
پرسپوليس با پرواز چارتر
 به مسجدسليمان مى آيد

پرواز چارتر پرسپولیس به مسجدسلیمان برای تثبیت قهرمانی
مسجدسلیمان  به  چارتر  پرواز  با  پرسپولیس  فوتبال  تیم 
از سوی  بهداشتی  پروتکل های  رعایت  به  توجه  با  رود.  می 
نفت  با  بازی  برای  سرخ پوشان  کاروان  پرسپولیس،  باشگاه 

مسجدسلیمان با پرواز چارتر به سفر خواهند رفت.
پنجشنبه  عصر  پرسپولیس  کاروان  است  قرار  اساس  این  بر 
پرواز  با  هم  بازی  از  بعد  و  شب  جمعه  و  شود  اهواز  راهی 
از  پرسپولیس  فوتبال  باز خواهند گشت.تیم  تهران  به  چارتر 
ساعت 20:۴5 جمعه شب در ورزشگاه شهید بهنام محمدی 

به مصاف نفت مسجدسلیمان خواهد رفت.
صورت  در  پایتخت  سرخپوشان  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
کسب امتیاز از این بازی بدون در نظر گرفتن نتایج سایر بازی 

ها به قهرمانی زودهنگام مسابقات فصل جاری می رسند.

وزیر ورزش و جوانان :

خصوصی سازی سرخابی ها هدیه دولت به هواداران است
سازی  گفت:خصوصی  جوانان  و  ورزش  وزیر 
می  طی  را  خوبی  روند  پرسپولیس  و  استقلال 
کند که این کار مهم را به عنوان هدیه دولت به 

هواداران دو باشگاه تقدیم می کنیم.
پایگاه  از  نقل  به  و  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
خبری وزارت ورزش و جوانان، مسعود سلطانی فر 
در نشست معاونان و مدیران ارشد این وزارتخانه 
با معاون اول رئیس جمهوری گفت: تعداد پروژه 
های نیمه کاره از بیش از ۴ هزار به زیر 3 هزار 
پروژه رسیده تا جایی که  در سالهای 9۷ و 98 
و  شد  افتتاح  کاره  نیمه  پروژه   500 و  هزار  یک 
به  مربع  متر  هزار   ۶00 و  میلیون   2 مجموع  در 

فضاهای ورزشی کشور اضافه شد.
های  فدراسیون  اساسنامه  اصلاح  ورزش،  وزیر 
وزارتخانه  این  مهم  اقدامات  جمله  از  را  ورزشی 

نام برد.
بهره  بر  تاکید  با  ادامه  در  و جوانان  وزیر ورزش 
در  متعهد  و  جوانان متخصص  از ظرفیت  مندی 
در  افزود:  وزارتخانه  این  سازی  تصمیم  حوزه 
دولت دوازدهم کادر مدیریتی آینده وزارت ورزش 
و جوانان را تربیت کردیم و دست به جوانگرایی 
کل  مدیران  از  نفََر   1۴ امروز  جاییکه  تا  زدیم 
روسای  از  نفََر   15 و  ها  استان  جوانان  و  ورزش 
فدراسیون ها و 12 نفََر از مدیران کل ستادی زیر 

۴5 سال سن دارند.
هزار   3 از  بیش  فعالیت  جوانان  و  ورزش  وزیر 
قرار  توجه  مورد  را  جوانان  نهاد  مردم  سازمان 
آینده  کادر  این سمن ها  در  اظهار داشت:  و  داد 
طرفی  از  و  کنیم  می  تربیت  را  کشور  مدیریتی 
فعالیت های نهاد های مدنی باعث خواهد شد که 
پل ارتباطی بین دولت و مردم محقق شود تا از 
آن طریق مردم مطالبات خود را در یک فضای 

منطقی مطرح کنند.
وی در بخش دیگری از سخنانش بهره مندی از 
توانمندی بانوان در عرصه مدیریت ورزش کشور 
را از اولویت های مهم دولت بر شمرد و تصریح 
کرد: امروز از 198 مدیر خانم در عرصه ورزش، 
دو معاون وزیر، 53 نایب رئیس فدراسیون و 1۴3 
مَی  فعالیت  رئیس  و  مدیرکل  معاون  مدیرکل، 
کنند و ریاست 58 هیات ورزش استانی بر عهده 

بانوان است.
همچنین  نشست  این  در  جوانان  و  ورزش  وزیر 
توضیحاتی را در خصوص اقدامات صورت گرفته 
در حوزه جوانان ارائه کرد و نکاتی را در خصوص 
تسهیلات بانکها دربخش های مختلف به حوزه 

جوانان بیان کرد.
او با اشاره به اینکه دولت در سال 92 با سقف سه 
میلیون تومان تسهیلات قرض الحسنه ازدواج در 
مجموع 2 میلیارد و 900 میلیون تومان پرداخت 
سال  در  را  ازدواج  وام  میزان  این  است  کرده 

گذشته با سقف 30 میلیون تومان به هر زوج، 30 
هزار میلیارد تومان عنوان کرد که به پانصد هزار 

خانواده تعلق گرفته است.
ها  سهمیه  کسب  روند  به  ادامه  در  فر  سلطانی 
 : داشت  اظهار  و  کرد  اشاره  کرونا  از شیوع  قبل 
کرد،  می  پیدا  ادامه  مسابقات کسب سهمیه  اگر 
تعداد سهمیه ها به هفتاد می رسید که یک رکورد 
محسوب می شود چرا که بالاترین تعداد نفرات 
در  اما  است؛  بوده  نفََر   ۶3 ایران  ورزشی  کاروان 
ادامه با برنامه ریزی دقیق مجموعه ورزش کشور 
های  موفقیت  روند  کنیم  مَی  سعی  شالله  ان 
ورزش کشور برای حضور قدرتمندانه در المپیک 

ادامه یابد.
رییس جمهور  از  تشکر  با  ادامه  در  فر  سلطانی 
با  موافقت  در  جمهور  رییس  اول  معاون  و 
بخش  به  استقلال  و  پرسپولیس  واگذاری 
وزارت  های  همکاری  از  تقدیر  و  خصوصی 
دیگر  و  سازی  خصوصی  سازمان  و  اقتصاد 

دو  واگذاری  کرد:  تصریح  مرتبط  نهادهای 
هجدهم  در  استقلال  و  پرسپولیس  باشگاه 
عالی  هیات  در  جاری  سال  ماه  فروردین 
به  ماهه  شش  زمان  مدت  ظرف  در  واگذاری 
نیز فرایند آن به خوبی  اکنون  تصویب رسید و 
عرضه  هم  واگذاری  شکل  و  شود  مَی  طی 
آینده  تا دو سه ماه  فرابورس است و  سهام در 
عنوان  به  را  مهم  کار  این  و  شود  مَی  محقق 
هدیه دولت به هواداران چند ده میلیونی تقدیم 

کنیم. می 
برخی  وجود  با   : گفت  جوانان  و  ورزش  وزیر 
حواشی که مطرح می کنند دولت در طی چهار 
دولتی  منابع  از  ریال  یک  گذشته  سال  پنج  تا 
با  و  نکرده  کمک  استقلال  و  پرسپولیس  به 
درآمدهای تبلیغاتی و اسپانسرینگ این دو باشگاه 

را اداره کرده است.
موفقیت  به  سخنانش  از  بخشی  در  فر  سلطانی 
تیم ملی فوتبال در دولت تدبیر و امید اشاره کرد 
در  ایران  حضور  درخشانترین  و  پرافتخارترین  و 
جام حهانی را در جام جهانی 2018 روسیه عنوان 
کرد که ایران در گروه مرگ نتایج خوبی گرفت و 
حتی بعد از باخت ایران به اسپانیا هم مقام معظم 

رهبری پیام تشکر دادند.
وزیر ورزش و جوانان ادامه داد: اگر المپیک هم در 
موعد قبلی برگزار می شد، خیلی امیدوار به کسب 
کنونی  شرایط  در  اما  بودیم  تاریخی  نتیجه  یک 
هم تلاش می کنیم آمادگی خود را برای المپیک 

آینده حفظ کنیم.
سلطانی فر در بخشی از سخنانش اعتبار 2۷ صدم 
درصد از مالیات بر ارزش افزوده را بهترین ابزار 
برای عقب ماندگی در حمایت از تکمیل پروژه ها 

و هیات های استانی دانست .

ای  غیرحرفه  رفتار  درباره  خوزستان  فولاد  باشگاه  مدیرعامل 
بی  بازیکنان  ای  غیرحرفه  رفتار  باشید،  مطمئنن  گفت:  پاتوسی، 

پاسخ نمی ماند.
سعید آذری در گفت و گو با ایسنا، درباره برخورد با آیاندا پاتوسی 
باتوجه به رفتار غیرحرفه ای او در دوران قرنطینه، اظهارکرد: همه 

در  هم  چیزی  چنین  قاعدتا  و  گردد  می  بر  قرارداد  مفاد  به  چیز 
قرارداد با پاتوسی در نظر گرفته شده است و به این صورت نیست 
باشگاه چشم  بعد هم  و  بازیکن غیرمسئولانه عمل کند  که یک 

خود را بر موضوع ببندد.
وی بیان کرد: ما بدون پاتوسی هم در 2 بازی پیروز شدیم و در 
به کرونا و  بازیکنان  ابتلا  واسطه  به  اگر  پرسپولیس هم  با  دیدار 
حضور تیم در قرنطینه نبود، شاید بهتر نتیجه می گرفتیم و دیدید 

که عدالت فوتبال رعایت نشد.
باید جوابگوی  پاتوسی  آقای  تاکید کرد:  باشگاه فولاد  مدیرعامل 
این عمل غیرحرفه ای خود باشد و مطمئنا باشگاه همانطور که در 
قبال رفتار مثبت بازیکنان برای آن ها پاداش در نظر می گیرد، با 

آن ها به خاطر رفتار غیرمسئولانه نیز برخورد خواهد کرد.
وی همچنین درباره درخواست برخی هواداران تیمش برای تمدید 
با پاتوسی، گفت: خیلی ها می گویند که پاتوسی و امثال پاتوسی 
ویژه  به  و  فوتبال  هواداران  به  خواهم  می  من  اما  کنید  حفظ  را 

خوزستانی ها که فوتبال را خیلی خوب متوجه هستند، بگویم که 
باتوجه به افزایش قیمت دلار، آیا برای باشگاه صرف می کند که 
سه چهار بازیکن خارجی را جذب کند؟ باشگاه فولاد به تمام این 
پول  خارجی  بازیکنان  است  قرار  اگر  و  کند  می  فکر  موضوعات 
دریافت کنند، باید حرفه ای کار کنند. پس مطمئنن باشید، رفتار 

غیرحرفه ای بازیکنان بی پاسخ نمی ماند.
آذری با اشاره به رفتار حرفه ای شیمبا، دیگر بازیکن خارجی تیم 
فولاد نیز عنوان کرد: او سال ها است که در ایران بازی می کند 
و حتی زمانی که بردارش فوت شد، به او گفتیم، اگر می خواهی 

بازی نکن اما بازی کرد و حتی گل هم زد.
وی تاکید کرد: من می خواهم به هواداران بگویم که خیلی دنبال 
اسامی نباشند و باشگاه شرایط تیم، مردم و وضعیت اقتصادی را در 
نظر می گیرد و بر اساس تمام این ها با یک قهرمان برای حضور 
در فولاد توافق می کند. من نگرانی مردم خوزستان را درک می 

کنم و از حس مسئولیت پذیری آن ها نیز واقعا تشکر می کنم.

رییس هیات شطرنج خوزستان گفت: بانوی ورزشکار خوزستانی با 
درخشش در مسابقات شطرنج کشوری به مقام دوم دست یافت.

عبدالامیر خطیب زاده در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: 
اولین دوره رقابت های کشوری شطرنج آنلاین بانوان امروز سی 
ام تیرماه به پایان رسید که غزل گوهرچین با کسب ۴.5 امتیاز و 

پوئن شکنی 10.۷5 به مقام دوم رسید.
 وی افزود: این دوره از مسابقات با شرکت شطرنج بازانی از استان 
 ، خوزستان  شرقی،  آذربایجان  اصفهان،  تهران،  هرمزگان،  های 
خراسان رضوی، فارس در هفت دور به روش سوئیسی برگزار شد.

رییس هیات شطرنج خوزستان گفت: شطرنج بازانی از تبریز تبریز 
و هرمزگان مقام های اول و سوم این رقابت ها را کسب کردند.

وی با بیان اینکه اولویتمان در سال جاری توسعه بیشتر این رشته 
نزد بانوان استان است گفت: در طی چند سال اخیر استعدادیابی 
خوبی در نقاط مختلف استان انجام دادیم که نتیجه آن درخشش 

بانوان شطرنج باز استان در میادین مختلف است.
خطیب زاده عنوان کرد: با توجه به شیوع بیماری کرونا در استان، 
یکی از برنامه ما برگزاری مسابقات و دوره های آموزشی آنلاین 

است تا همچنان شاهد رونق این رشته در استان باشیم.
دنبال  به  کرونا،  بیماری  شدن  کن  ریشه  با  گفت:  پایان  در  وی 
استانی  مسابقات  برگزاری  و  کشوری  مسابقات  میزبانی  گرفتن 
خواهیم بود. در حال حاضر هیات شطرنج استان جز برترین هیات 

های کشور بوده و تلاش می کنیم رتبه خود را ارتقا دهیم.

دیدار  در  تیم  این  اینکه  بیان  با  استقلال  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
با تراکتور و صنعت نفت عملکرد قابل قبولی داشته است، گفت: 
باید حاشیه ها  استقلال است و فرهاد مجیدی  نیاز اصلی  آرامش 

را مدیریت کند.
ستار همدانی در گفتگو با خبرنگار مهر با اشاره به شرایط تیم ها 
کیفیت  لیگ  ادامه  گفت:  فوتبال  برتر  لیگ  مجدد  شروع  از  بعد 
تیم ها  برخی  نرسیدند.  آمادگی  مرز  به  تیم ها هنوز  ندارد.  را  لازم 
تیم ها  بر عملکرد  منفی  اثر  این  و  بازیکنانشان دچار کرونا شدند 
را  بازی ها  کیفیت  هم  تماشاگر  نبود  اینکه  ضمن  است.  گذاشته 

پایین آورده و زیبایی های فوتبال تا حدودی از بین رفته است.
پیشکسوت استقلال درباره نتایج این تیم تصریح کرد: نتایج هفته 
توجه  با  کند.  پله صعود  یک  استقلال  شد  باعث  پنجم  و  بیست 
به اینکه قهرمانی پرسپولیس تا حد زیادی مسجل شده است در 
و  تراکتور  خوزستان،  فولاد  سپاهان،  چون  تیم هایی  حاضر  حال 
باید  به دنبال کسب سهمیه لیگ قهرمانان هستند و  شهرخودرو 

چند هفته سخت را پشت سر بگذارند.
تراکتور و  برابر  بازی گذشته  همدانی اظهار کرد: استقلال در دو 
صنعت نفت آبادان، عملکرد قابل قبولی داشت. پیروزی در آبادان 
و در آن هوای گرم، کار را برای استقلال از لحاظ روحی و روانی 
و  دیاباته  هستند.  خطرناک  همگی  تیم  این  مهاجمان  کرد.  بهتر 

ارسلان مطهری با گلزنی هایشان نشان دادند که از آمادگی خوبی 
برخوردار هستند.

هافبک پیشین استقلال در پاسخ به این پرسش که خیلی ها اعتقاد 
دارند آبی پوشان از نظر بدنی و تکنیکی دچار افت شده اند، تأکید 
کرد: وقتی یک تیم نزدیک به چهار ماه از تمرینات به دور باشد 
به طور حتم دچار افت می شود. نه تنها استقلال بلکه تمام تیم ها 
این مشکل را دارند. در سپاهان، تراکتور و سایر تیم ها این شرایط 
وجود داشت. با توجه به اینکه انتظار از استقلال به عنوان یک تیم 
بزرگ بسیار زیاد است بنابراین باید همه تلاش کنند تا این افت 

بدنی و تاکتیکی از بین برود.
وی افزود: تغییرات زیاد چه در کادر فنی و چه در کادر مدیریتی 
ضربه بدی به استقلال زد؛ اگرچه مجیدی تلاش زیادی می کند تا 
تیمش موفق باشد و تقریباً به این مهم دست پیدا کرده اما همیشه 

تغییرات برای یک تیم تأثیرگذار بوده است.
همدانی در ادامه گفت: آرامش لازمه این روزهای استقلال است. 
باید کادر فنی و کادر مدیریتی حاشیه ها را مدیریت کرده تا تیم 
اوج  در  تیمی  بودیم  شاهد  بارها  ندهد.  دست  از  را  خود  تمرکز 
درایت  بنابراین  است.  زده  زمین  را  تیم  حاشیه ها  اما  بوده  قدرت 
مدیران استقلال و فرهاد مجیدی که خودش سال ها در این تیم 
بازی کرده و شناخت خوبی از شرایط دارد، می تواند حاشیه ها را از 

استقلال دور کند.
هافبک پیشین استقلال در مورد دیدار روز 5 شنبه استقلال برابر 
فکری  محمود  استقلال  سابق  کاپیتان  گفت:  شهر  قائم  نساجی 
حضور  سال ها  از  بعد  باید  او  دارد.  پوشان  آبی  از  خوبی  شناخت 
در استقلال این بار روبروی این تیم قرار گیرد ضمن اینکه صمد 
مرفاوی، سیروس دین محمدی و حنیف عمران زاده که همگی 
آبی  باید رودرروی  از استقلالی های قدیمی هستند روز پنجشنبه 
است.  بینی  پیش  غیرقابل  تیم  یک  نساجی  بگیرند.  قرار  پوشان 
استقلال نباید این تیم را دست کم گرفته و با تمام توان با کسب 
سه امتیاز، موقعیت خود را در جدول بهبود ببخشد و هم امیدوار به 

کسب سهمیه لیگ قهرمانان باشد.
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